

IBIS DINANT CENTRE

Welcomes you in Belgium



IBIS HOTEL DINANT CENTRE ***

Rempart d'Albeau, 15 - 5500 Dinant

T : +32 (0) 82 21 15 00 F : +32 (0) 82 21 15 79

E-mail : H3150@accor.com



59 double or twin bed



Terrasse



Air cooling system



24h/24



Free WIFI



Public



100 m



Secured



1 km



E411
11 km



ISO 9001



ISO 14001



Liège
75 km



VILLE DE NAMUR
30 km

Découvrez une nouvelle expérience à l'ibis Dinant Centre

Dinant ville natale du génial inventeur d'Adolphe Sax à tout pour vous séduire. Sa citadelle, son casino, ses Kayak et son décor naturel en font un endroit magique ! L'hôtel quant à lui est situé en bord de Meuse d'où vous pourrez profiter, en terrasse, d'une bonne bière Belge et d'une vue imprenable. L'accueil, le service ainsi que la disponibilité des collaborateurs vous séduiront. Quant aux véhicules voitures, motos et bus, ils trouveront une place "vue Meuse" sur le parking à deux pas de l'entrée de hôtel.



Discover a new life experience at the Ibis Dinant Centre

Dinant is the home town of the brilliant inventor, Adolphe Sax, and has everything to seduce you. Its citadel, casino, kayaks and natural scenery make it a magical place! The ibis Dinant Centre is located on the Meuse where you can enjoy a good Belgian beer and a breath-taking view on the terrace. The atmosphere, service and availability of staff will seduce you. As for cars, motorcycles and buses, they will find a space with a view over the Meuse in the parking lot close to the entrance of the hotel.

ibis.com

